
PROTOKOLL
Styrelsemöte med Häråns ÄSO 2023-02-23

Närvarande: Jan P., Kurt B., Andreas H., Bertil N., Rolf B., Roger G.. Claes G.

Ej närvarande: Freddie J.

1. Mötet öppnades av Ordf. Kurt som hälsade alla välkomna.

2. Kassören rapporterade att behållningen är 15 775:kr, Fäll-avgifterna är 
betalda till Länsstyrelsen.

3. Styrelsen gick igenom hur det uppfattas att älgtillgången i de olika 
jaktlagen är, generellt är att älgtillgången är i stort oförändrad mot 
tidigare år, dock fanns det några områden som tillgången varierat under 
jakten i höst. Samtliga jaktlag ansåg att det synts mindre med kalv under 
jakten, vilket även avskjutningen visar. Avskjutningen som är 
inrapporterad har varit, 12 st tjur, 7 st hondjur, 5 st tjurkalv och 10 st 
kvigkalv inom vårt Äso.

4. Styrelsen skall innan årsmötet i september granska och justera så att alla 
arealer stämmer och vid behov justera tilldelningen med anledning av 
ev. förändring inom Äsot.

5. Älg/samrådsmötet planeras genomföras V 11, inbjudan kommer så snart 
plats och program är klart.

6.  Ordf. tackade för visat intresse.

 

Kurt Bergkvist, Ordf. Bertil Nilsson, sekr.


